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Stockholm.se 

 

nämnden att inom viss tid avge verksamhetsplan, flerårsbudget, 

tertialrapporter respektive årsredovisning.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 11 Förvaltningschefens information 

 

Mats Larsson informerade om branschorganisationen SKKF:s 

rikskonferens med temat ”Begravningsverksamheten- i ständig 

utveckling” i Karlstad. 

 

Nämnden beslutade att anmäla tre representanter från 

majoriteten samt tre stycken från oppositionen till SKKF:s 

rikskonferens 25-26 maj 2015 i Karlstad.  

 

§ 12 Övriga frågor 

 

Mathias Tofvesson (S) frågade om systemet med att 

konkurrensutsätta och upphandla nämndens verksamhet har 

utvärderats. 

 

Mats Larsson svarade att någon övergripande utvärdering av 

systemet med konkurrensutsättning och upphandlingar inte har 

genomförts. Däremot har utvärdering skett i varje enskilt fall 

exempelvis när driftavtal löpt ut. I något fall har verksamheten 

tagits tillbaks i egen regi, i andra fall har förnyad upphandling 

genomförts. Om nämnden har ambitionen att vilja genomföra en 

sådan övergripande utredning så måste förvaltningen få ett sådant 

uppdrag.  

 

Mathias Tofvesson (S) frågade vad förvaltningen gör för att ta emot 

fler skolungdomar för sommarjobb. 

 

Mats Larsson svarade att nämnden i samband med beslut om 

Verksamhetsprogram 2015 redan beslutat att utöka antalet platser 

till 100 stycken. Den planeringen ligger fast. Förvaltningen har 

förstått att frågan är politiskt prioriterad och arbetar därför att inför 

år 2016 hitta ännu fler sommarjobb, exempelvis inom 

administrationen. 

 

 


